



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດທີ 15 ກັນຍາ 2019 (09-15-2019)

ຂໍ້ກະແຈສູ່ຄວາມພໍໃຈ

ມີຫຼັງແດ່ທີ່ເຮັດໃຫ້ທ່ານຮູ້ສຶກພໍໃຈ ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ຄວາມພໍໃຈອັນແທ້ຈິງມາຈາກພຣະຄຣິດອົງດຽວ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຊີວິດມີຫຼາຍຂັ້ນຫຼາຍຕອນ ແລະບໍ່ວ່າຈະຢູ່ຂັ້ນໃດຕອນໃດກໍຕາມ, ພວກເຮົາເໝືອນວ່າຢາກກະໂດດໄປສູ່ຕອນຕໍ່ໄປ.

- ພວກເຮົາອິດໃຈຖ້າຂຶ້ນມັທຍົມບໍ່ໄດ້, ແຕ່ເມື່ອເຮົາໄດ້ຢູ່ຂັ້ນນັ້ນແລ້ວ, ພວກເຮົາກໍອິດສາລໍຖ້າຮຽນຈົບບໍ່ໄດ້.
- ພວກເຮົາອິດໃຈຖ້າຂຶ້ນອຸດົມບໍ່ໄດ້, ແຕ່ໜ້ອຍບໍ່ນານເຮົາກໍປວດຢາກຍ້າຍເຂົ້າເຮັດການໃນ “ໂລກຕົວຈິງ.”
- ພວກເຮົາອິດໃຈຖ້າແຕ່ງງານບໍ່ໄດ້, ແຕ່ເມື່ອເວລານັ້ນມາເຖິງແລ້ວ, ພວກເຮົາກໍຢາກເຫັນຄອບຄົວໃຫ່ງຂຶ້ນ.
- ພວກເຮົາລົງສູ່ວຽກທີ່ເຮົາຢາກໄດ້, ແຕ່ໃນບໍ່ຊ້າ, ພວກເຮົາກໍຄິດນໍາວຽກອື່ນ, ຂັ້ນອື່ນ, ຫຼື ຄິດນໍາບໍານານພຸ້ນ.

ແຕ່ລະຂັ້ນຕອນກໍໃຫ້ຄວາມພໍໃຈເຮົາໃນລະດັບນຶ່ງຢູ່, ແຕ່ພວກເຮົາກັບມີຄວາມທະເຍີທະຍານໄປໄກກວ່ານັ້ນ. ຫົວໃຈຂອງເຮົາກໍກະທາຍເພີ່ມຂຶ້ນເລື້ອຍໆ. ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ລະມັດລະວັງ, ຫົວໃຈຂອງເຮົາກໍອາດຈະຕົກຢູ່ໃນຄວາມບໍ່ຮູ້ຈັກພໍ.

ທ່ານອັດສາວິກໂປໂລຮູ້ວ່າຈະດໍາລົງຊີວິດສູງແລະຕໍ່າ, ຄວາມອຸດົມສົມບູນພູນສຸກ ຫຼືຄວາມຂັດສົນ. ເມື່ອຖານະຂອງຊີວິດປ່ຽນໄປ, ຄວາມຍິນດີຂອງເພິ່ນບໍ່ປ່ຽນໄປ. ໃນພິລິບປອຍບົດ 4, ທ່ານໂປໂລໄດ້ໃຫ້ “ເຄັດລັບ” ທີ່ຈະພໍໃຈໂດຍບໍ່ກ່ຽວກັບສະຖານະການຂອງເຮົາໃນປັດຈຸບັນ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ : (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ພິລິບປອຍ 4:10-14.

ທ່ານນັບວ່າເປັນບຸນຄຸນຫຼັງກ່ຽວກັບອຸປະນິສັຍຂອງທ່ານໂປໂລທີ່ສະແດງອອກໃນຂໍ້ນີ້?

¹⁰ເຮົາມີໃຈຊົມຊື່ນຍິນດີຫຼວງຫຼາຍໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເພາະວ່າ ໃນທີ່ສຸດນີ້ ພວກເຮົາໄດ້ຫວນລະນຶກເຖິງເຮົາອີກຄວາມຈິງ, ເຈົ້າທັງຫຼາຍກໍເຄີຍຄິດເຖິງເຮົາຢູ່ ແຕ່ຍັງບໍ່ມີໂອກາດທີ່ຈະສະແດງ. ¹¹ເຮົາບໍ່ໄດ້ຈົ່ມເຖິງເຮືອງການຂັດສົນ ເພາະເຮົາຈະມີຖານະຢ່າງໃດກໍຕາມ ເຮົາກໍຮຽນຮູ້ແລ້ວທີ່ຈະພໍໃຈຢູ່ຢ່າງນັ້ນ. ¹²ເຮົາຮູ້ຈັກທີ່ຈະປະສົບກັບການຕົກຕໍ່າ ແລະຮູ້ຈັກທີ່ຈະປະສົບກັບຄວາມອຸດົມສົມບູນ ບໍ່ວ່າໃນກໍຣະນີໃດໆ ເຮົາໄດ້ຮຽນຮູ້ເຖິງແກ່ຄວາມລັບ ທີ່ຈະປະສົບກັບຄວາມອົ່ມທ້ອງ ແລະຄວາມອິດຢາກ, ຄວາມສົມບູນພູນສຸກແລະ ຄວາມຂັດສົນ.¹³ເຮົາສາມາດສູ້ກັບທຸກສິ່ງໄດ້ໂດຍພຣະອົງຜູ້ຊົງຊຸກກໍາລັງເຮົາ. ¹⁴ເຖິງປານນັ້ນກໍເປັນຄວາມກະຣຸນາຂອງເຈົ້າທັງຫຼາຍ ທີ່ໄດ້ຮ່ວມທຸກກັບເຮົາ.

ມັນເປັນການກະຕຸ້ນຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາຢ່າງໃຫ່ງຫຼວງ ເມື່ອພຣະເຈົ້າເບິ່ງແຍງເຮົາ ຊຶ່ງສາມາດອະທິບາຍໄດ້ພຽງ

ແຕ່ດ້ວຍການງານຂອງພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ. ພວກເຮົາບໍ່ເໝືອນກັນ ເວລາເຮົາເຫັນພຣະອົງຈັດທາໃຫ້ ແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດສາມາດເອົາຄຣິດດັດນັ້ນ. ທ່ານໂປໂລຮູ້ຄັກວ່າມີຄວາມໝາຍພາໃຫ້ເຄື່ອນໄປຂ້າງໜ້າໃນຄວາມເຊື່ອ ແລະເຫັນພຣະເຈົ້າຈັດທາໃຫ້ໂດຍຜ່ານຊຸມຊົນຂອງຜູ້ເຊື່ອ. ຫຼືໃນບົດນີ້, ທ່ານໂປໂລໄດ້ຂຽນເພື່ອສະແດງຄວາມຮູ້ບຸນຄຸນສໍາລັບການອູ້ມຊູດ້ານຊັບສິນທີ່ເພີ່ມໄດ້ຮັບຈາກຊາວຟີລິບປອຍ.

ໄລຍະນຶ່ງ ຕັ້ງແຕ່ເທື່ອກ່ອນທີ່ຊາວຟີລິບປອຍສາມາດຊ່ວຍທ່ານໂປໂລ. ເຂົາເອົາໃຈໃສ່ເພີ່ມແລະສິ່ງທີ່ເພີ່ມເຮັດຢູ່, “ແຕ່ບໍ່ມີໂອກາດທີ່ສະແດງອອກ”(ຂໍ້10). ບາງທີເຂົາບໍ່ໃສ່ໃຈຄວາມຕ້ອງການ ຫຼືທ່ານໂປໂລບໍ່ມີຄວາມຕ້ອງການ ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້. ພວກເຮົາຮູ້ພຽງແຕ່ວ່າ, ເມື່ອໃດໂອກາດໃຜຂຶ້ນມາ, ພວກເຂົາກໍຍິນມີເຂົ້າຊ່ວຍໂລດ.

ເຖິງແມ່ນຂອງຝາກນີ້ໄດ້ມາຈາກຊາວຟີລິບປອຍກໍຕາມ, ທ່ານໂປໂລເຂົ້າໃຈດີວ່ານັ້ນເປັນຂອງທີ່ພຣະເຈົ້າຈັດທາໃຫ້ຜູ້ສິ່ງກໍມີພຽງພວກດຽວນີ້ເທົ່ານັ້ນ. ເພິ່ນຮູ້ວ່າພຣະທັດຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າຢູ່ເບື້ອງຫຼັງຂອງການຈັດທານີ້. ທ່ານ ໂປໂລ “ຍິນດີໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ”(ຂໍ້10). ການຂອບຄຸນຂອງເພິ່ນແມ່ນຂອບຄຸນຜູ້ທີ່ຢູ່ເບື້ອງຫຼັງຂອງຝາກແລະຜູ້ດົນໃຈໃຫ້ໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກເປັນຫ່ວງ ແລະຈັດທາໄປໃຫ້. ທ່ານໂປໂລຂອບໃຈເຂົາ ສໍາລັບຄວາມຫ່ວງໃຍທີ່ເຂົາມີຕໍ່ເພິ່ນ, ເພິ່ນໃຫ້ເຂົາຮູ້ວ່າເພິ່ນຢູ່ສຸກສະບາຍດີ ເຖິງແມ່ນວ່າຈະມີຂອງຝາກຫຼືບໍ່ມີກໍຕາມ. ທ່ານໂປໂລບໍ່ໄດ້ຕື່ນຕົກໃຈຕໍ່ຄວາມຍາກລໍາບາກຂອງຊີວິດຊຶ່ງຈະພາໃຫ້ເພິ່ນບໍ່ສະບາຍໃຈໄດ້ໂດຍງ່າຍ. ເພິ່ນຖືກຈໍາຄຸກ, ຖືກຂຽນຫ້າເທື່ອ ເທື່ອລະສາມສິບເກົ້າບາດ, ຖືກຂຽນດ້ວຍແສ້ຫວາຍສາມເທື່ອ, ເກືອບຕາຍແລະປະສົບພ້ຍອັນຕະລາຍຫຼາຍເທື່ອ(2 ກຮທ11:24-27) ທ່ານໂປໂລເຄີຍອິດເຂົ້າແລະເພິ່ນຮູ້ຈັກວ່ານອນໜາວເປັນແນວໃດ, ແລ້ວເພິ່ນຍັງເວົ້າໄດ້ວ່າ “ເຮົາກໍຮຽນຮູ້ແລ້ວທີ່ຈະພໍໃຈຢູ່ຢ່າງນັ້ນ”(ຂໍ້11) ທ່ານໂປໂລບໍ່ໄດ້ຖືກຍົກເວັ້ນຄວາມເຈັບປວດ ແລະຄວາມຍາກລໍາບາກ ໃນຊີວິດເພິ່ນກໍຍ້ອນເພິ່ນເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທີ່ມີຄວາມເຊື່ອ; ຄວາມຈິງແລ້ວ, ມັນຄ້າຍກັບວ່າຄວາມຍາກລໍາບາກເປັນເພາະຍ້ອນຄວາມເຊື່ອຂອງເພິ່ນ.

ຄວາມລັບສູ່ຄວາມຍິນດີຂອງທ່ານໂປໂລແມ່ນຫຍັງ? “ເຮົາສາມາດສູ້ກັບທຸກສິ່ງໄດ້ໂດຍພຣະອົງຜູ້ຊົງຊູກໍາລັງເຮົາ”(ຂໍ້13). ບໍ່ວ່າເພິ່ນຈະໄດ້ຮັບການຊຸບລ້ຽງຫຼືອິດທິວ, ຖືກປະຖິ້ມຫຼືຂັດສິນ, ທ່ານໂປໂລກໍໄດ້ຮັບກໍາລັງແລະຄວາມພໍໃຈໃນພຣະຄຣິດ.

ທ່ານໂປໂລໄດ້ຂຽນໂດຍສະເພາະຄວາມສາມາດພໍໃຈໃນທຸກສະຖານະການ. ເພື່ອໃຫ້ຄວາມພໍໃຈບັນລຸຜົນ, ເພິ່ນຕ້ອງເພິ່ງພຣະຄຣິດສໍາລັບກໍາລັງຂອງເພິ່ນ. ກໍາລັງໃນການພັກຜ່ອນໃນພຣະເຈົ້າ ແລະຄວາມພໍໃຈຢ່າງເຕັມສ່ວນມາຈາກພຣະອົງ.

ໜ້າເລົ່າໃຈ ມີຈັກຄົນທີ່ເອົາບົດນີ້ອອກໄປຈາກພຣະທັມ. ນັກກິລາມັກຈະທ່ອງຂໍ້13 ເໝືອນກັບວ່າຂຽນຂຶ້ນມາເພື່ອຊ່ວຍເຂົາໂຍນບານຢ່າງແມ່ນຢາໃນກິລາແບສເກັດບອລ, ຫຼືຊ່ວຍຫຼິ້ນເບສບອນໄດ້ດີກວ່າຕັ້ງສາມເທົ່າ. ຫຼາຍຄົນມັກທ່ອງກ່ອນສໍາພາດງານຫຼືກ່ອນເຮັດໜ້າທີ່ ທີ່ຫວ່ານວິຕິກຕ່າງໆ. ເມື່ອນັ້ນພວກເຮົາຕ້ອງສແວງຫາພຣະເຈົ້າຢ່າງຈິງຈັງ ແລະເພິ່ງພາພຣະອົງໃນທຸກສະຖານະການ, ຈຸດສໍາຄັນຂອງຂໍ້ພຣະທັມນີ້ແມ່ນວ່າ, ແມ່ນສະພາບການຂອງເຮົາຈະເປັນຈັ່ງໃດ, ພວກເຮົາກໍສາມາດພໍໃຈໄດ້ເພາະພຣະຄຣິດ.

2. ຟີລິບປອຍ 4:15-18.

¹⁵ແຕ່ພວກເຈົ້າ ຊາວຟີລິບປອຍ, ກໍຊາບຢູ່ແລ້ວວ່າ ໃນຂັ້ນຕົ້ນຂອງການປະກາດຂ່າວປະເສີດນັ້ນແມ່ນຕອນເມື່ອເຮົາໄດ້ຈາກແຂວງມາເກໂດເນັງໄປ ບໍ່ມີຄຣິສຕະຈັກໃດໄດ້ມີສ່ວນຮ່ວມກັບເຮົາໃນລາຍໄດ້ລາຍຈ່າຍ ນອກຈາກພວກເຈົ້າພວກດຽວເທົ່ານັ້ນ.¹⁶ເມື່ອເຮົາຢູ່ໃນເມືອງເທຊະໂລນິກພວກເຈົ້າໄດ້ຝາກຂອງມາຊ່ວຍເຮົາກວ່າເທື່ອນຶ່ງ. ¹⁷ບໍ່ໃຊ້ວ່າເຮົາປາຖນາຈະໄດ້ຮັບຂອງທານຈາກເຈົ້າທັງຫຼາຍ ແຕ່ເຮົາປາຖນາຢາກໃຫ້ພວກເຈົ້າ ໄດ້ຜົນກໍາໄລເພີ່ມຂຶ້ນໃນບັນຊີຂອງພວກເຈົ້າ. ¹⁸ເຮົາໄດ້ຮັບຄົບຈໍານວນແລະມີບໍລິບູນຢູ່ແລ້ວ ເຮົາກໍອີ່ມເຕັມຢູ່ເພາະໄດ້ຮັບຂອງຈາກເອປາໄຟດີໂຕ ຊຶ່ງເຈົ້າທັງຫຼາຍສົ່ງໄປໃຫ້ເປັນຂອງທານທີ່ມີກິ່ນຫອມຫວານ, ເປັນເຄື່ອງບູຊາທີ່ຊົງໂຜດຮັບແລະທີ່ຊ່ວຍພຣະທັຍພຣະເຈົ້າ.

ມີຄວາມກ່ຽວຂ້ອງກັນທັງໆທາງຄວາມພໍໃຈແລະຄວາມຄວາມເອື້ອເພື່ອແຜ່?

ທ່ານໂປໂລໄດ້ສະແດງຄວາມຮູ້ບຸນຄຸນທີ່ຄຣິສຕະຈັກໄດ້ອຸປຸຸມເພິ່ນ. ຄວາມຈິງ, ມີພຽງຄຣິສຕະຈັກດຽວໃນ ແຂວງມາເກໂດເນັງທີ່ໄດ້ອຸປຸຸມເພິ່ນ. ເພິ່ນຮູ້ສຶກບໍ່ມີໃຈທີ່ເຂົາໄດ້ເຊື່ອ ໃນການຮຽກເອີ້ນຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງ ເພິ່ນ ແລະໄດ້ບໍ່ອີຈາກເພື່ອສິ່ງເສີມການເຜີຍແຜ່ຂ່າວປະເສີດ. ນີ້ເປັນການເຕືອນເຮົາວ່າ ຄຣິສຕະຈັກຂອງເຮົາຄວນ ພາກັນຮັບພາຣະໃນການສິ່ງເສີມມີສຸຂັນແນວີ ແລະຜູ້ກໍ່ຕັ້ງຄຣິສຕະຈັກ ຜູ້ທີ່ໄດ້ປະຖິ້ມທຸກສິ່ງ ເພາະເຫັນແກ່ການເຜີຍ ແຜ່ຂ່າວປະເສີດ. ຜູ້ກໍ່ຕັ້ງຄຣິສຕະຈັກແລະມີສຸຂັນແນວີແຕ່ລະຄົນຄວນສາມາດສະທ້ອນສຽງຂອງທ່ານໂປໂລທີ່ຂຽນ ວ່າ: “ພວກເຈົ້າໄດ້ຝາກຂອງມາຊ່ອຍເຮົາຫຼາຍເທື່ອ”(ຂໍ້16). ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມການຮັບໃຊ້ຂອງທ່ານໂປໂລ, ເພິ່ນໄດ້ ເຜີຍແຜ່ຂ່າວປະເສີດແລະໄດ້ກໍ່ຕັ້ງຫຼາຍຄຣິສຕະຈັກ, ແຕ່ມີພຽງຊາວພິລິບປອຍທີ່ໄດ້ຕອບສນອງແລະອູ້ມູມເພິ່ນໃນ ຍາມເພິ່ນຕ້ອງການ. ທ່ານໂປໂລໄດ້ເອີ້ນເຖິງຄວາມຈິງນີ້ ໂດຍບໍ່ມີທີ່ທາການຈົ່ມວ່າແຕ່ຢ່າງໃດ. ເພິ່ນແນໃສ່ການຂອບ ໃຈໃນສິ່ງທີ່ໄດ້ເຮັດແທນທີ່ຈະຈົ່ມໃນສິ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ເຮັດ.

ພວກເຮົາໄດ້ຮັບພຣະພອນເພື່ອເປັນພຣະພອນຕອບແທນໃນທາງກັບ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ປະທານໃຫ້ເຮົາເພື່ອ ພວກເຮົາເປັນຜູ້ໄດ້ຮັບເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ພຣະອົງຢາກໃຫ້ພວກເຮົາມີໂອກາດເປັນຜູ້ຈັດຫາໃຫ້ຜູ້ອື່ນອີກດ້ວຍ. ຄວາມຜັນ ຂອງຊາວອະເມຣິກັນແມ່ນການສະລົມ, ຂະນະດຽວກັນຂ່າວປະເສີດພຣະຄຣິດຍູ້ໜູນໃຫ້ເຮົາຮັບແລະໃຫ້. ພວກເຮົາ ທຸກຄົນຄວນຢູ່ໃນໂລກເຊັ່ນດຽວກັນກັບພວກມີສຸຂັນແນວີ ທີ່ມີຄວາມປາຖນາເຜີຍແຜ່ຂ່າວສານຂອງພຣະຄຣິດ, ດ້ວຍ ການເຂົ້າໃຈວ່າທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາມີແມ່ນເພື່ອພຣະອົງ ແລະຄວາມກ້າວໜ້າເຮືອງຂ່າວປະເສີດຂອງພຣະອົງ. ໃນຕອນທ້າຍ, ພວກເຮົາຈະຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະບິດາຂອງເຮົາ, ແລະພວກເຮົາຈະໄດ້ຮັບຜິດຊອບຕໍ່ວິຖີການດໍາລົງຊີວິດຂອງເຮົາ. ພວກ ເຮົາຈົ່ງຮະວັງວ່າຈະບໍ່ຖືກຈັບໄດ້ ໃນການສະລົມແລະລົມອຸປຸຸມຕາມພຣະມະຫາບັນຊາ(ມັດທາຍ20:18-20).

ການສະລົມເປັນການສລາດ. ການເປັນຜູ້ໃຫ້ເປັນການເຮັດຕາມພຣະທັມ. ແຕ່ການສະລົມໃນຈຸດເມີນເສີຍຕໍ່ການ ເຜີຍແຜ່ຂ່າວປະເສີດແມ່ນບໍ່ຊອມທັມ. ຈົ່ງດໍາລົງຊີວິດເພື່ອວ່າທ່ານຈະໄດ້ວາງມໍຣະດົກໃນການເປັນພຣະພອນສູ່ຜູ້ອື່ນ!

3. ພິລິບປອຍ 4:19-20.

¹⁹ແລະພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາຈະຊົງໄຜດປະທານສາຣະພັດທີ່ພວກເຈົ້າຂາດຢູ່ນັ້ນຈາກຊັບອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງໃນ ພຣະເຢຊູຄຣິດ. ²⁰ຂໍໃຫ້ພຣະກຽດຕິຍົດຈົ່ງມີແດ່ພຣະເຈົ້າ ຄືພຣະບິດາຂອງເຮົາທັງຫຼາຍເທື່ອ.

“ແລະພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາຈະໄຜດປະທານສາຣະພັດທີ່ພວກເຈົ້າຂາດຢູ່ນັ້ນ.”ຈັ່ງແມ່ນຄໍາສັນຍາ! ຊາວພິລິບປອຍໄດ້ ຊ່ອຍທ່ານໂປໂລໃນຍາມຂາດເຂີນ. ພວກເຂົາໄດ້ອຸປຸຸມແລະທຸ້ມເທຍ່າງຫຼວງຫຼາຍ. ພວກເຂົາໄດ້ໃຫ້ດ້ວຍໃຈກວ້າງ ຂວາງແລະດ້ວຍຄວາມຮັກຕໍ່ຂ່າວປະເສີດ. ພວກເຂົາສາມາດເຮັດຢ່າງເສຣີກໍເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຈະເບິ່ງແຍງເຂົາ. ການ ດໍາລົງຊີວິດແບບລຽບງ່າຍ ພັກຜ່ອນໃນຄວາມຈິງວ່າພຣະເຈົ້າຈະເບິ່ງແຍງເຮົາ.

ທ່ານໄດ້ພົບວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັດຫາທຸກສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານຢ່າງໃດ ?

ນັ້ນແມ່ນພຣະສັນຍາທີ່ວິເສດ ແລະຢິ່ງອັສຈັນເມື່ອເຮົາເຫັນວ່າ ພຣະເຈົ້າຈັດຫາສິ່ງເຮົາຕ້ອງການ “ຈາກຊັບອັນຮຸ່ງ ເຮືອງຂອງພຣະອົງໃນສະງ່າຣາສີຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ”(ຂໍ້19). ບາງຄັ້ງພວກເຮົາເຂົ້າໄກ້ພຣະທີ່ນັ່ງຂອງພຣະເຈົ້າແລະ ລົມໄປວ່າເຮົາພວກເຮົາຍັບເຂົ້າໄກ້ຜູ້ໃດ: ພຣະຜູ້ສ້າງຈັກວານ. ຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງສັພທຸກສິ່ງ. ຜູ້ຊົ່ງບໍ່ຂາດແຄນຈັກອັນ. ພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາບໍ່ໄດ້ທຸກ, ບໍ່ມີໜີ້, ຫຼື ມີເຄື່ອງຂອງໜ້ອຍ. ເຄື່ອງຂອງພຣະອົງມີບໍ່ອັນ ດັ່ງນັ້ນ ພວກເຮົາສາມາດພັກ ຜ່ອນໃນສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນ, ໃນເມື່ອພຣະເຈົ້າຈັດຫາໃຫ້, ພຣະອົງຈັດຫາໃຫ້ຢ່າງອຸດົມສົມບູນ!

ນີ້ບໍ່ແມ່ນຄໍາສັນຍາປອມ ຊຶ່ງໄດ້ປະກາດໃນ “ຂ່າວປະເສີດອັນອຸດົມສົມບູນ”. ພວກເຮົາພຽງແຕ່ບອກຊື່ ສິ່ງທີ່ເຮົາ

ຢາກໄດ້ແລະທາງເອົາໂລດ. ນັ້ນແມ່ນຂ່າວປະເສີດປອມ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ແມ່ນໝໍວິເສດ(a genie)ຊຶ່ງຈະເສກເອົາອັນໃດກໍໄດ້ຕາມໃຈຊອບ, ເງິນລິ້ນບັນຊີເຮົາ, ແລະ ບັນຈຸເຄື່ອງຂອງທີ່ເຮົາຢາກໄດ້ຈົນເຕັມເຮືອນເຮົາ. ພຣະເຈົ້າຈະເຮັດແບບນັ້ນ ດ້ວຍຊັບອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງກໍໄດ້ຢູ່, ແຕ່ຄວາມພໍໃຈຂອງເຮົາແມ່ນພັກຜ່ອນໃນພຣະອົງ, ບໍ່ແມ່ນເຂົ້າຂອງອັນມະຫາສານ.

ການດໍາລົງຊີວິດຢ່າງລຽບງ່າຍພັກຜ່ອນໃນຄວາມຈິງນີ້. ຂະນະດຽວກັນເຮົາອາດຮຽນຮູ້ຄວາມຈິງນັ້ນຄື ທັມມະຊາດຂອງມນຸດເຮົາຢ່າງຢາກໄດ້ເລື້ອຍໆ. ພວກເຮົາບໍ່ມັກອະທິຖານຂໍແຕ່ສິ່ງເຮົາຕ້ອງການ; ພວກເຮົາຊອກຫາຕາມຄວາມຢາກຂອງເຮົາ. ເຖິງແມ່ນເຮົາຈະໄດ້ທຸກສິ່ງຕາມປາຖນາກໍຈະບໍ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາມີຄວາມສຸກຫຼືພໍໃຈຕື່ມ, ເຖິງຢ່າງໃດທັມມະຊາດຄວາມບາບຂອງເຮົາກໍຍັງຄອຍຍົວະເຍົ້າເຮົາຢູ່.

ພຣະເຈົ້າຈະຕອບສນອງຄວາມຕ້ອງການຂອງເຮົາ ແລະພຣະອົງຕອບສນອງໃນທາງທີ່ເຮົາຄິດບໍ່ເຖິງ. ພວກເຮົາເຊື່ອວ່າພຣະອົງຈະຈັດຫາໃຫ້ຕາມເວລາຂອງພຣະອົງ ແລະ ໃນທາງທີ່ດີທີ່ສຸດສໍາລັບເຮົາ.

ຂ້າພະເຈົ້າເຄີຍອະທິຖານເພື່ອພໍຂອງຂ້າພະເຈົ້າທີ່ບໍ່ເຊື່ອພຣະເຈົ້າ ໃຫ້ເພິ່ນຮັບເອົາພຣະຄຣິດເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພື້ນຂອງເພິ່ນແຕ່ມັນບໍ່ເກີດເຫື່ອ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ທູນຂໍແລະອະທິຖານ, ແຕ່ບໍ່ມີຄໍາຕອບ. ເປັນຫຼັງ? ຄໍາສລຸບຂອງຂ້າພະເຈົ້າມີພຽງຄໍາດຽວຄືພຣະເຈົ້າຮູ້ດີທີ່ສຸດ. ພຣະອົງຊາບເວລາໃດຈະປະທານສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງການ ແລະຈະຈັດຫາໃຫ້ຢ່າງໃດ. ຂ້າພະເຈົ້າພຽງແຕ່ເລືອກວາງໃຈວ່າພຣະເຈົ້າຊາບວ່າຈະຈັດຫາໃຫ້ທຸກສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງການ.

ກຸ່ມພວກເຮົາຈະຊ່ອຍກັນໃຫ້ກຽດພຣະເຈົ້າຢ່າງໃດໂດຍທາງໃຈເອື້ອເພື່ອເພື່ອແຜ່ຂອງເຮົາ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ຊີວິດທີ່ລຽບງ່າຍພົບຄວາມພໍໃຈໃນພຣະເຈົ້າອົງດຽວ? ທ່ານຈະນໍາໃຊ້ຄວາມຈິງນີ້ຢ່າງໃດ? ຈົ່ງພິຈາລະນາການນໍາໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

- **ຈົ່ງເລືອກເອົາຄວາມພໍໃຈ.** ຈົ່ງປະເມີນໃຈຂອງທ່ານຊອກຫາອາການຂອງຄວາມບໍ່ພໍໃຈ. ຖາມຕົວເອງວ່າ: *ຂ້ອຍວາງໃຈໃນເງິນຫຼາຍກວ່າວາງໃຈໃນພຣະຄຣິດຫຼືບໍ່? ເງິນແລະເຄື່ອງຂອງນໍາຄວາມຍິນດີມາໃຫ້ຂ້ອຍຫຼາຍກວ່າພຣະເຢຊູຫຼື? ຂ້ອຍສາມາດເວົ້າໄດ້ແທ້ບໍ່ວ່າ, “ພຣະຄຣິດແມ່ນທຸກສິ່ງທີ່ຂ້ອຍຕ້ອງການ?”*
- **ຈົ່ງເລືອກວາງໃຈ.** ຈົ່ງຕັດສິນໃຈແຕ່ລະວັນ ຢ່າປ່ອຍໃຫ້ສະຖານະການຕັດສິນທ່ານວ່າຈະພໍໃຈຫຼືບໍ່ໃນຊີວິດນີ້. ຈົ່ງທ່ອງຈໍາ ພິລິປໂປຍ 4:12-13 ເພື່ອເຕືອນໃຈທ່ານໃຫ້ວາງໃຈສໍາລັບທຸກສິ່ງ: *“¹²ເຮົາຮູ້ຈັກທີ່ຈະປະສົບກັບການຕົກຕໍ່າ ແລະຮູ້ຈັກທີ່ຈະປະສົບກັບຄວາມອຸດົມສົມບູນ ບໍ່ວ່າໃນກໍລະນີໃດໆ ເຮົາໄດ້ຮຽນຮູ້ເຖິງແກ່ຄວາມລັບ ທີ່ຈະປະສົບກັບຄວາມອົ່ມທ້ອງ ແລະຄວາມອິດຢາກ, ຄວາມສົມບູນພູນສຸກ ແລະຄວາມຂັດສິນ. ¹³ເຮົາສາມາດສູ້ກັບທຸກສິ່ງໄດ້ໂດຍພຣະອົງຜູ້ຊົງຊຸກກໍາລັງເຮົາ.”*
- **ຈົ່ງເລືອກໃຫ້.** ຈົ່ງໃຫ້ເວລາ, ພອນສວັນ, ຫຼືຊັບສົມບັດ. ບາງເທື່ອ ການປິ່ນປົວຄວາມບໍ່ພໍໃຈແມ່ນການໃຫ້ຜູ້ອື່ນ. ຈົ່ງຊອກຫາຄົນທີ່ຂັດສິນແລະບໍ່ຮູ້ຈັກເຂົາ. ຈົ່ງໃຫ້ພຣະເຈົ້າໃຊ້ທ່ານເປັນຄໍາຕອບຕໍ່ຄໍາອະທິຖານຂອງພວກເຂົາ. ບໍ່ວ່າທ່ານຈະຢູ່ໃນສະຖານະການໃດຂອງຊີວິດກໍຕາມ, ທ່ານຈະພົບຫຼາຍເຫດຜົນທີ່ຈະຂອບຄຸນພຣະຄຣິດ ທີ່ໃຫ້ທຶນທາງສູ່ຄວາມພໍໃຈອັນແທ້ຈິງໃນພຣະອົງ.

ອຸປຸຖຸມ ໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ PSI